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Καταγγελίες με ερώτηση στην βουλή για καρτελ στο σίδερο. Σύμφωνα με την ερώτηση που
κατέβεσε ο βουλευτής του ΣΥΝ κ. Π.Λαφαζάνης πρέπει να διερευνθεί το ενδεχόμενο
εναρμονισμένης πρακτικής από τρεις επιχειρήσεις που ελέγχουν κατά 100% την παραγωγή
σιδήρου, συγκεκριμένα τις βιομηχανίες (ΧΑΛΥΒΟΥΡΓΙΚΗ - ΣΙΔΕΝΟΡ - ΧΑΛΥΒΟΥΡΓΙΑ
ΕΛΛΑΔΟΣ).    .      Το θέμα επανέφερε πρόσφατα εκπρόσωπος του Τεχνικού Επιμελητηρίου
Ελλάδας(ΤΕΕ) και η παράταξη του ΤΕΕ «Ελεύθεροι Επαγγελματίες Μηχανικοί(ΕΛΕΜ)», με
σχετική καταγγελία στο Ενημερωτικό Δελτίο ΤΕΕ(τεύχος 2593/19.7.2010). Στη καταγγελία
αυτή, τεκμηριώνεται για μία ακόμη φορά η ανεξέλεγκτη δράση του Καρτέλ σιδήρου που έχει
προκαλέσει τεράστια αύξηση των τιμών σιδήρου σε ένα επτάμηνο(10/12/09 ως 7/7/2010).
Με βάση τα στοιχεία που παρατίθενται, η τιμή σιδήρου την περίοδο αυτή έχει αυξηθεί από
0,47€ σε 0,63€ το κιλό δηλαδή κατά 34%.           Το πρόβλημα λοιπόν διαιωνίζεται, παρά το
γεγονός ότι στην απάντηση της Επιτροπής Ανταγωνισμού της 28/7/2008, σε  προηγούμενη
ερώτησή , ανέφερε ότι: “η εν λόγω έρευνα, η οποία αυτή τη στιγμή βρίσκεται στο στάδιο
της επεξεργασίας των στοιχείων που έχουν συλλεχθεί, αποτελεί υπόθεση πρώτης
προτεραιότητας για τη Γενική Δ/νση Ανταγωνισμού».           Σύμφωνα με την ανακοίνωση
της ΕΛΕΜ, το κύριο χαρακτηριστικό της ολιγοπωλιακής αγοράς και της συμπεριφοράς των
τριών παραπάνω εταιρειών είναι το γεγονός ότι όλες οι ανατιμήσεις έγιναν πάντα
ταυτόχρονα και από τις τρεις εταιρείες, δηλαδή την ίδια χρονική στιγμή(εντός μίας ώρας)
μέσω τηλεφωνικής επικοινωνίας με τους πελάτες.    Η  όποια αύξηση των τιμών των
οικοδομικών υλικών και στην περίπτωσή  του σιδήρου, έχει δυσμενέστατες επιπτώσεις
στην οικοδομική δραστηριότητα και μάλιστα σε μία δυσμενή για την οικοδομή χρονική
περίοδο, η κυβέρνηση δεν μπορεί να σφυρίζει αδιάφορα.
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